
 

Komise pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 29.11 2011  Místo: Restaurace Opat 

Přítomni: Ladislav Šorčík, Karel Koubský, Aleš Kerner, Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, Pavel Ladra (MěÚ), 

Jakub Obraz (komise cestovního ruchu), Martin Franc (autor webu) 

Začátek: 19.00 

 Nové funkčnosti webu 

o Spolu s autorem webu byly probrány požadavky na nové funkčnosti webu 

www.kutnahora.cz 

o Během diskuze došlo ke zjištění, že většinu požadovaných funkčností již web 

obsahuje. Možnosti webu jsou jen špatně využívány 

o Bylo předneseno několik návrhů na zlepšení práce s webovým portálem. 

o Byl definován základ koncepce práce s webovým portálem (nikoliv koncepce rozvoje 

samotného portálu, ta by měla být v kompetenci oddělení cestovního ruchu). 

 Jakub Obraz přednesl několik problémů současného využití webového portálu a 

Internetových nástrojů obecně: 

o Portálu chybí propojení na sociální sítě, především Facebook 

o Město má nedostatečné informace na Wikipedii 

o Portál obsahuje málo fotografií a audiovizuálních materiálů obecně. 

 Návrhy na zlepšení práce s webovým portálem: 

o Uživatelé z řad MěÚ úřadu zodpovědní za aktualizaci portálu by měli mít 

přednastavený odkaz na administraci webu v záložkách prohlížeče. 

o Administrátoři webu z řad zaměstnanců by měli mít na svých počítačích 

nainstalovaný flashplayer. 

o Zaměstnanci z oddělení cestovního ruchu zodpovědní za rozvoj webového portálu a 

propagaci města by měli mít neomezený přístup k Internetu. 

 Komise připraví koncepci práce s webovým portálem. 

 Komise doporučuje vedení města provést výše navrhovaná zlepšení. 

http://www.kutnahora.cz/

